
SPRAWOZDANIE 
z działalności międzysesyjnej burmistrza Łap 

- w okresie: 28 września  2007 r. – 26 października  2007 r. 

Wstęp
Na podstawie Statutu Miasta i Gminy Łapy burmistrz jest obowiązany do składania 
sprawozdań ze swej działalności. W III kadencji zdecydowano, że sprawozdania z 
działalności międzysesyjnej mają mieć formę pisemną. Sprawozdanie odnosi się do 
działalności burmistrza, jako organu wykonawczego gminy, oraz zawiera informacje z pracy 
kierowanego przez burmistrza Urzędu Miejskiego, a także jednostek organizacyjnych, jak 
również inne niezbędne informacje nt. funkcjonowania samorządu w danym okresie. 
Zaproponowany podział wedle zasadniczych zadań jest kwestią umowną. 

Zarządzenia burmistrza
I. Zarządzenia burmistrza:
• W sprawie powołania obwodowych komisji wyborczych w wyborach do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej.
• W sprawie powołania komisji nagród do opiniowania wniosków o 

przyznanie nagrody burmistrza dla nauczycieli i dyrektorów przedszkoli, 
szkół podstawowych i gimnazjów w Gminie Łapy.

• W sprawie wyrażenia zgody ZWiK w Łapach na nabycie w formie leasingu 
koparko-ładowarki ze środków własnych.

• W sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2007.
• W sprawie podziału miasta na strefy do ustalenia czynszu dzierżawnego 

za grunty stanowiące własność lub będące we władaniu Gminy Łapy oraz 
ustalenia stawek czynszu dzierżawnego.

• W sprawie wyrażenia zgody Zakładowi Wodociągów i Kanalizacji w Łapach 
na zakup przenośnego zespołu prądotwórczego oraz młota wyburzeniowego ze 
środków własnych.

• W sprawie zmiana zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r.
II. Zarządzenia wewnętrzne burmistrza:
• W sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Miejskiej w Łapach.
• W sprawie wprowadzenia zasad dofinansowania nauki w szkołach wyższych 

pracowników Urzędu Miejskiego w Łapach w roku akademickim 2007/2008.
• W sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

postępowania związanego z naborem na wolne stanowisko urzędnicze.

Bezpieczeństwo - Sprawy obronne i zarządzanie kryzysowe
Wojskowe

Biblioteka Publiczna
   Zbiory   
W okresie od 17 września do 15 października do biblioteki wpłynęły ogółem 452 książki na 
kwotę 8 641, 36 zł :  zakup 314 wol. na kwotę 7 273,66  zł,  dary 58 wol. na kwotę 801,40  zł, 
przekazane z CEN – 80 wol. na sumę  566, 30 zł. Wszystkie wpływy zostały opracowane 
formalnie i rzeczowo. W tym okresie  prowadzono także  meliorację katalogów.
Czytelnicy
Zarejestrowano 232 nowych czytelników.
Udostępnianie
Biblioteki odwiedziło 4 481 osób. Wypożyczono do domu 6 827 wol. Udostępniono na 
miejscu 462 książki. Wypożyczono 306 czasopism do domu. Z 1141 egz. czasopism 



czytelnicy skorzystali na miejscu. Funkcjonowały 2 Punkty Książki Mówionej. Ze stanowisk 
internetowych skorzystało 427 osób. Udzielono 2 250 informacji, w tym: 1 328 informacji 
bibliotecznych, 666 informacji rzeczowych, 152 informacji tekstowych, 45 informacji 
elektronicznych i 22 informacje bibliograficzne.
Prace popularyzatorskie
Przygotowano i urządzono: 11 wystaw dotyczących rocznic literackich i historycznych,  3 
fotogazetki, 4 gazetki okolicznościowe, 3 lekcje biblioteczne.
W Oddziale dla Dzieci w dniu 28 września odbyła się impreza  promująca czytelnictwo pod 
hasłem „Dzień Wspólnego Czytania”. Udział wzięło 65 uczniów ze Szkoły nr 1 i nr 2.
W ramach „Lekcji z przedsiębiorczości” pracownicy Czytelni oraz Małego Inkubatora 
Przedsiębiorczości  zorganizowali spotkanie z panią Anną Wojciulą – właścicielką  Studia 
Odnowy Biologicznej. W lekcji  uczestniczyła młodzież z I LO w Łapach.
W bibliotece w Płonce Kościelnej odbył się wieczór bajek (wzięło udział 13 dzieci). 
Spotkania autorskie
04.10.2007 r.- odbyło się spotkanie z Janem Sienkiewiczem, dziennikarzem litewskim, 
zorganizowane w ramach „Spotkań z literaturą”. Udział  wzięło 36 osób.
Dyskusyjny Klub Książki
27.09.2007 r. - odbyło się III spotkanie DKK (Łapy i Uhowo).

Budownictwo
• Kontynuowano postępowanie w sprawie wydania decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia, polegającego na przebudowie 
stacji paliw płynnych, zlokalizowanej na działce nr 1097 położonej w Łapach przy ul. 
Sikorskiego. Do chwili obecnej Inwestor nie dostarczył organowi raportu o oddziaływaniu 
przedsięwzięcia na środowisko, do czego został zobowiązany Postanowieniem Burmistrza 
Łap z dnia 25 lipca 2007 r. Postępowanie jest prowadzone na wniosek PKN Orlen S.A. z 
dnia 02 lipca 2007 r.

• W związku z nie uchwaleniem przez Radę Miejską w Białymstoku miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego podjęto zawieszone postępowanie administracyjne 
w sprawie ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji polegającej na realizacji 
zespołu zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej z wbudowanymi lokalami usługowo – 
handlowymi i parkingami oraz rozbiórką istniejącej hali sportowej na działkach nr 172/11, 
172/12, 172/15 i 172/16 położonych w Białymstoku przy ul. Świętokrzyskiej wraz z 
niezbędną infrastrukturą techniczną i obsługą komunikacyjną. Inwestor – INSTAL– 
Białystok S.A.

• Kontynuowano postępowanie administracyjne w sprawie ustalenia warunków 
zabudowy dla inwestycji polegającej na realizacji zespołu zabudowy mieszkaniowej 
wielorodzinnej z usługami oraz parkingami i garażami oraz rozbiórką istniejącej hali 
sportowej na działkach nr 172/12, 172/14, 172/15 i 172/16 położonych w Białymstoku 
przy ul. Świętokrzyskiej wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną i obsługą 
komunikacyjną. Po uzgodnieniu przez Prezydenta Białegostoku przedmiotowego 
przedsięwzięcia zawiadomiono strony na podst. art. 10 Kpa o zgromadzeniu pełnego 
materiału dowodowego w przedmiotowej sprawie. Inwestor – Przedsiębiorstwo 
Budowlane JAZ-BUD S.A.

• Kontynuowano postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o 
środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia polegającego na 
budowie obory ściołowej o obsadzie 60 DJP (obecna obsada 45 DJP) na działkach nr 
142/1 i 143/1 położonych we wsi Gąsówka Skwarki. W wyniku wystąpienia do organów 
współdziałających (Starosty i Powiatowego Inspektora Sanitarnego) Starosta uzgodnił 
przedłożone warunki realizacji przedsięwzięcia, brak jest natomiast stanowiska Sanepidu. 
Postępowanie jest prowadzone na wniosek osoby fizycznej z dnia 18 lipca 2007 r.
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• Kontynuowano postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o 
środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia inwestycyjnego, 
polegającego na budowie ul. Sosnowej w Łapach. Zwrócono się z wnioskiem do 
organów współdziałających (Starosty i Powiatowego Inspektora Sanitarnego) w sprawie 
opinii na temat ewentualnego obowiązku i zakresu sporządzenia raportu; postępowanie 
jest prowadzone na wniosek Gminy Łapy z dnia 17 września 2007 r.

• Kontynuowano postępowanie administracyjne w sprawie wydania decyzji o 
środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację przedsięwzięcia inwestycyjnego, 
polegającego na budowie ul. Prusa w Łapach. Zwrócono się z wnioskiem do organów 
współdziałających (Starosty i Powiatowego Inspektora Sanitarnego) w sprawie opinii na 
temat ewentualnego obowiązku i zakresu sporządzenia raportu; postępowanie jest 
prowadzone na wniosek Gminy Łapy z dnia 17 września 2007 r. 

• Przygotowano projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmian miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 
obowiązujących na obszarze miasta i gminy Łapy wraz z analizą zasadności przystąpienia 
do ich sporządzenia.

• Wydawano opinie o przeznaczeniu terenów w miejscowych planach zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Łapy oraz kopie wypisów i wyrysów z obowiązujących 
planów miejscowych.

• Na wniosek zespołu roboczego Konsorcjum E75 Warszawa – Sokółka sporządzono opinię 
w/s przedłożonego projektu wstępnego modernizacji linii kolejowej E75 na odcinku 
Warszawa – Białystok – Sokółka z koncepcją przejazdów kolejowych na trasie 
przedmiotowej linii w obrębie gminy Łapy.

• Na wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego Starostwa 
Powiatowego w Białymstoku przygotowano informację na temat istniejących na 
terenie miasta i gminy Łapy zabytków.

Dom Kultury w Łapach
• 30  września  o  godz.  14.00  w  Świetlicy  Wiejskiej  w  Łupiance  Starej  odbyła  się 

uroczystość 25 – lecia istnienia zespołu „Łupinianki” 
Na obchody, które odbyły się 30 września w Łupiance Starej zaproszeni byli nie tylko 
mieszkańcy Łupniaki  Starej,  ale  wszyscy ci,  którzy przez cały okres  istnienia zespołu 
wspierali ich działanie. Obecni tam byli także dawni członkowie zespołu.
Łupinianek jest 15, w tym dwie pary małżeńskie. Podczas uroczystości dały jubileuszowy 
koncert, ale śpiewały także Płonkowianki i Uhowianki
Życzenia przekazywane w dniu jubileuszu były różne, wszystkie serdeczne i ciepłe, ale 
przede wszystkim życzono im, by za 5 lat spotkali się ponownie w tym samym składzie. 

• 3 października - na spotkanie z mieszkańcami Łap przybył premier Jarosław Kaczyński. 
Na scenie przed Domem Kultury pojawił się w towarzystwie zarówno byłych posłów, jak 
i  kandydujących  w tegorocznych  wyborach.  Obecni  byli  przedstawiciele  administracji 
samorządowej woj. podlaskiego. Premiera powitał burmistrz Roman Czepe.

• 4  października  odbyło  się  kolejne  już  "Spotkanie  z  literaturą"  organizowane  przez 
Bibliotekę Publiczną Miasta  i  Gminy Łapy.  Gościem spotkania był poseł  Litewskiego 
Parlamentu i dziennikarz, autor kilku książek - Jan Sienkiewicz.

• 14 października 2007 r. godz. 17.00 w sali KINA DK w Łapach odbyło się II spotkanie z 
muzyką  ludową  i  folkową  czyli  „Źródła  folku”.  Wystąpiła  KAPELA  VISTULA  z 
Mazowieckiego Centrum Kultury i Sztuki w Warszawie. Jest to jedyna w Polsce Szkoła 
Muzyki Ludowej prowadzona przez Pana Jerzego Burdzy. W programie "MUZYKA Z 
NAD  WISŁY"  zobaczyliśmy  i  usłyszeliśmy  niespotykane  już  dziś  instrumenty:  lirę 
korbową, cymbały, basetę, ligawę. Wystąpiła także Dziecięca Grupa Folkowa „SzołDĘB” 
z DK Łapy z najnowszym programem "MŁODA URODA"
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• 14 października 2007 r. w godz. sala DK została wynajęta na dwa spotkanie wyborcze 
kandydatów na posła RP

• 15 października 2007 r. godz. 19.00-21.00, sala KINA DK w Łapach – występ zespołu 
„FOKUS”

• 26 października 2007 r. o godz. 9.30-12.00 w Sali Domu Kultury w Łapach odbędzie się 
EKOTURNIEJ  –  konkurs  o  tematyce  ekologicznej  skierowany  do  uczniów  szkół 
podstawowych

• 26  października  2007  r.  godz.,  18.00,  sala  KINA DK  w  Łapach  –  Ogólnopolskie 
POKAZY SZORTÓW czyli krótkich form filmowych. (Terminy następnych pokazów: 16 
listopada i 1 grudnia)

• 28 października 2007 r.  godz. 18.00 sala Domu Kultury w Łapach, otwarcie wystawy 
malarstwa Danuty Konińskiej

• 11 listopada 2007 r., WDK Uhowo, uroczystość 15 – lecia istnienia zespołu „Uhowianki”
• 15 listopada 2007 r.,  sala Domu Kultury w Łapach, podsumowanie I Ogólnopolskiego 

Konkursu Plastycznego pt. „Muzyka natury” i otwarcie wystawy pokonkursowej

Ewidencja ludności i sprawy obywatelskie
• Wydano  dowodów  osobistych: 558;  przyjęto  wniosków  o  dowód  osobisty –  349; 

zakończono  decyzją   sprawy  dot.  meldunku:  1;  załatwiono  wnioski  o  udostępnienie 
danych osobowych: 609.

•  Wprowadzone do ewidencji: urodzenia - 5; zgony - 12, małżeństwa - 14, przemeldowania 
- 36,  zameldowania na pobyt  stały – 30,  zameldowanie na pobyt czasowy – 53;   inne 
(uzupełnienie danych)- 742.

•  Wykonano sprawozdanie kwartalne z rejestru wyborców.
•  Wykonano sprawozdanie przedwyborcze ze spisu wyborców.
•  Wykonano spis wyborców.

Gospodarka finansowo-budżetowa
•

W zakresie podatków

W zakresie  budżetu.

Gospodarka komunalna i inwestycje
Chodniki
• Wykonanie chodnika  na skwerku Nilskiego-Łapińskiego   36 m2 kostka betonowa 
       Wartość -   2530 zł.
• Budowa chodnika na cmentarzu miejskim w Łapach. Ułożono   809 m2 nawierzchni z kostki 

betonowej. Wartość – 40964 zł    
Oświetlenie uliczne
• Zlecono wykonanie dowieszenia 3 opraw oświetleniowych  oraz 200 m przewodu zasilającego
       we wsi Gąsówka-Osse. Wartość zawartej umowy – 9000 zł.
• Wykonanie punktu odbioru energii elektrycznej 40 kW (park Nowy Rynek )
       Wartość 11000 zł. 
Remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych
• Wykonano nakładkę bitumiczną  na odcinku drogi nr  106522B ( droga do Łupianki Starej)
       Długość 120 m, szerokość  4,95 m.
• Wykonano remont nawierzchni jezdni w obrębie przejazdu kolejowego  w ciągu drogi ul. 
       Nilskiego Łapińskiego. Wykonano 120 m2 nawierzchni bitumicznej. Wartość  217579 zł. 
Budowle drogowe  ( mosty, przepusty)
•  Zakupiono rury 600 do budowy kanału deszczowego w ulicy Płonkowskiej.  
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        Wartość – 7563,88 zł
Inwestycje
• Ogłoszony został przetarg ograniczony na budowę nawierzchni ul. Wąskiej w Łapach na 

odcinku o długości 190,0m od strony ul. Spółdzielczej. Zlecono też dla Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji wykonanie dokończenia kanalizacji sanitarnej na tej ulicy.

• Zostały rozpoczęte roboty na budowie szybu windowego przy Szkole Nr 1 w Łapach.
• Zawarto umowę z  ZWiK na budowę linii wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w ul. 

Krańcowej w Łapach.
• Zlecono dla ZWiK wykonanie 4 szt. przyłączy kanalizacyjnych do budynków 

mieszkalnych: 2 szt. w Uhowie i 2 szt. w Łapach.
• Kontynuowane są prace związane z wymianą uszkodzonej okładziny schodów 

wejściowych do Urzędu Miejskiego. Wykonawcą jest firma „SATO” z Białegostoku.
• Zostały przerwane prace przy budowie szybu windowego przy Szkole Podstawowej nr 1 

w Łapach z powodu popełnionych przez wykonawcę odstępstw od projektu technicznego. 
Sprawa jest na etapie wyjaśniania.

• Na ukończeniu są roboty przy budowie nawierzchni ulic Rzemieślniczej i Plac 
Niepodległości w Łapach. Wykonawcą jest firma TILTRA „BIAŁYSTOK” S.A. w 
Białymstoku.

• Opracowano dokumentację przetargową na zamówienie publiczne o wartości poniżej 
14.000  Euro i złożono zapytania ofertowe do trzech firm projektowych na opracowanie 
dokumentacji projektowo-kosztorysowej sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w 
drodze gminnej w rejonie ul. Żwirki i Wigury (na osiedlu budownictwa 
mieszkaniowego pomiędzy ulicami 3-Go Maja i Grzybowej w m. Łapy).

• Z uwagi na przekroczenie kwoty 14.000 Euro wszystkich złożonych ofert na
opracowanie wielobranżowej dokumentacji technicznej projektowo-kosztorysowej
 na docieplenie budynków szkół oraz przedszkola samorządowego w mieście i gminie
 Łapy w dniu 12.10.2007 r. ogłoszono przetarg nieograniczony  na wykonanie
 przedmiotowego opracowania wraz z audytami energetycznymi następujących 
 obiektów:

• Szkoła Podstawowa Nr 2 w Łapach, ul. Piękna;
• Szkoła podstawowa w  Płonce Kościelnej;
• Szkoła Podstawowa w Daniłowie Dużym;
• Przedszkole Samorządowe Nr 2  w Łapach, ul. Cmentarna.

Ochrona środowiska i gospodarka odpadami
Środki unijne i zewnętrzne
Inna działalność
• Działania wykonane w związku z Programem Wspierania Inicjatyw Obywatelskich - 

współpraca przy opracowaniu projektu z sołtys Daniłowa Dużego Panią Aldoną Eweliną 
Jamiołkowską oraz z dyrektor szkoły Panią Ewą Chrabołowską. Sołectwo Daniłowo Duże 
aplikować  będzie  o  dofinansowanie  projektu  „Wieś  Współczesna,  Nowoczesna”. 
Założeniem projektu jest przeszkolenie mieszkańców wsi w zakresie obsługi komputera, 
obsługi  komputerowych  programów  rolniczych  oraz  doposażenia  bazy  komputerowej 
celem realizacji szkoleń. W związku z tym, iż zakup zaplanowanej ilości komputerów nie 
mieści się, zgodnie z założeniami programowymi, w ramach kosztów kwalifikowanych, 
postanowiono w ramach projektu stworzyć mini „kafejkę” internetową w szkole na bazie 
zakupionych  komputerów.  Z  „kafejki”  korzystać  będą  mogli  nieodpłatnie  wszyscy 
mieszkańcy wsi. W tym przypadku szanse otrzymania dofinansowania, również na zakup 
komputerów,  wzrastają,  aczkolwiek  ciągle  istniej  podejrzenie,  iż  będzie  to  sprawą 
dyskusyjną podczas oceny projektu. Obecnie trwają prace nad naniesieniem ostatecznych 
poprawek  w  projekcie  oraz  otwierane  jest  subkonto  w  ramach  rachunku  bankowego 
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urzędu  celem  dokonywania  rozliczeń  projektu.  Złożenie  projektu  do  Europejskiego 
Funduszu Wspomagania Wsi Polskiej przewiduje się na 26 października 2007. 

• Koordynacja działań w związku z programem „Make a connection” 
• Ocena Planów Rozwoju Miejscowości złożonych przez 12 sołectw z terenu gminy oraz 

przygotowanie indywidualnych formularzy poprawek dla każdego z planów. 
• Uczestnictwo w bezpłatnym szkoleniu „Informacja, promocja, komunikacja”, „Audyt i 

kontrola. Nieprawidłowości w realizacji projektów współfinansowanych ze środków UE” 
oraz w konferencji międzynarodowej w Przemyślu na temat rozwoju obszarów wiejskich. 

• Program grantowy Danone „Podziel się posiłkiem” 
Informacja  z  zaproszeniem  do  udziału  w  programie  rozesłana  do  Domu  Kultury, 
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  oraz  Biura  Obsługi  Szkół  z  prośbą  o 
przekazanie szkołom podległym. Na dzień 23 października swoją deklarację złożenia 
wniosku zgłosiła Pani Ewa Chrabołowska – Dyrektor SP w Daniłowie Dużym.

• Koordynacja  działań związanych z  przygotowaniem przedsięwzięć,  których projekty 
zostaną  zgłoszone  do  dofinansowania  w  ramach  Regionalnego  Programu 
Operacyjnego Województwa Podlaskiego 2007-2013, a w szczególności:

-  przedsięwzięcia dotyczące infrastruktury drogowej,
- przedsięwzięcia dotyczące infrastruktury sportowej (budowa basenu, modernizacja 
stadionu i boisk szkolnych),
- przedsięwzięcia dotyczącego informatyzacji gminy Łapy.

Zajęcie pasa drogowego.
• Do dnia 19 października wydano 4 decyzje na lokalizację urządzeń infrastruktury 

technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 
drogowego.

• Do dnia 19 października wydano 1 decyzje na zajęcie i umieszczenie w pasie drogowym 
urządzeń niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu 
drogowego.

Zespół Do Realizacji Projektu „Modernizacja Oczyszczalni Ścieków i Rozbudowa 
Kanalizacji Sanitarnej w Gminie Łapy”
• spotkanie wójtów i burmistrzów gmin wchodzących w skład Aglomeracji Łapy Tematem 

spotkania była przyszłość aglomeracji w związku z koniecznością wywiązania się z 
obowiązku jej skanalizowania. (dnia 01.10.2007),

• udział w szkoleniach finansowanych w całości ze środków publicznych w tym ze środków 
Funduszu Spójności:

- Monitoring i sprawozdawczość w projektach współfinansowanych ze środków 
UE pod kątem kwalifikowalności wydatków i pod kątem zmian do 
Memorandum Finansowego oraz Decyzji KE (w dniach: 08-09.10)

- Promocja, informacja, komunikacja (w dniach: 17-18.10)
• Prace związane z przygotowaniem Opisu Przedmiotu Zamówienia - dokumentu 

stanowiącego główny załącznik specyfikacji niezbędnej do uruchomienia procedury 
przetargowej związanej z wyłonieniem wykonawcy wniosku o dofinansowanie i studium 
wykonalności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko.

Gospodarka nieruchomościami
• W dniu 28 września został sporządzony i podpisany z PKP SA  protokół  zdawczo 

odbiorczy dotyczący nieruchomości  położonej w Łapach  przy ulicy Sikorskiego, 
oznaczonej  numerem 230/79  pow. 0,3109 ha. W dniu 24 września 2007 r.  Gmina Łapy 
nabyła  prawo użytkowania wieczystego tej nieruchomości. W związku z nabyciem ww. 
nieruchomości rozpoczęto prace, które zmierzają do przejęcia kolejnego obszaru gruntów 
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PKP S.A.  obejmującego istniejący plac PKS. Prowadzone są również czynności 
administracyjne do pozyskania innych terenów będących w użytkowaniu PKP S.A., a 
które mogą być  w  niedalekiej przyszłości wykorzystane na potrzeby miasta.

• W dniu 28 września br. zawarto wstępne porozumienie z właścicielem działki nr 390 
położonej we wsi Łupianka Stara, na której posadowiony jest budynek OSP i Dom 
Kultury. Ustalono warunki zamiany nieruchomości. Na sesję Rady Miejskiej w Łapach w 
dniu 26.10.2007 r. przedłożono projekt uchwały w sprawie dokonania zamiany 
nieruchomości.

• 15.10.2007 roku  sporządzono protokół uzgodnień  dotyczący sprzedaży w trybie 
bezprzetargowym  działki nr 1330/8 o pow. 0,0086 ha położonej w Łapach przy zbiegu 
ulicy Piwnej i M. Kopernika. Jednocześnie zawarto porozumienie w sprawie ustalenia 
odszkodowania za grunt przejęty pod ulicę Piwną. Odszkodowanie za przejęty grunt 
zostanie  wypłacone tym samym osobom, które nabywają  dz. 1330/8.

• Sporządzono wykaz działek przeznaczonych do dzierżawy. Obejmuje on działki nr 250, 
251/2, 252/2  o łącznej pow. 7,21 ha położone we wsi Uhowo oraz działki nr 277/29 i 
277/31 o  łącznej pow.   0,4903 ha  położone w  Łapach przy ulicy Harcerskiej (teren 
dawnego GS).

• Zawarto 3 umowy dzierżawy gruntu leżącego  w granicach nabytej  od PKP S.A. działki 
nr 230/79 położnej w Łapach przy ul. Gen. Wł. Sikorskiego. Umowy dotyczą 
wydzierżawienia na cele handlowe terenu o pow. ok. 110 m2.

• W dniu 16.10.2007 roku Burmistrz Łap wydał zarządzenie nr 64/07 w sprawie  podziału 
miasta na strefy do ustalenia czynszu dzierżawnego za grunty stanowiące własność lub 
będące we władaniu Gminy Łapy oraz ustalenia stawek czynszu dzierżawnego. 

• Wydano 3 decyzje podziałowe. Nadano 4 numery porządkowe nieruchomości, na których 
wzniesione zostały budynki mieszkalne.

• Wystawiono  32 faktury VAT za dzierżawę gruntów  gminnych na cele handlowe, 
usługowe.

• W dniu 1 października zawarto akt notarialny dotyczący sprzedaży niezabudowanej 
działki nr 2019 o pow. 0,0674 ha położonej w Łapach przy ulicy Barwikowskiej 12.. 
Działka została zbyta za kwotę 33 200 zł ( netto).

• W dniu 24.10.2007  zawarto akt notarialny dotyczący sprzedaży niezabudowanej działki 
nr  1855/3  o  pow. 0,0091 ha położonej w Łapach przy zbiegu  ulic: Mostowej, 
Sikorskiego i proj. Polnej. Działka została  zbyta za kwotę 6 500 zł ( netto).

• Sporządzono akty notarialne dotyczące sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz 
najemców:

                        Cmentarna 46           m. 8
Armii Krajowej 1     m. 1, 15, 18, 
Gen. Wł. Sikorskiego 30   m. 16
Brańska  2                          m. 1
M. Kopernika 2                  m. 13
Armii Krajowej 2              m. 18

• Wywieszono 3 wykazy lokali przeznaczonych do sprzedaży na rzecz najemców: 
lokale nr 25 , 29                         ul. Cmentarna 46B
lokale nr  6                                 ul.  Sikorskiego 30

• Wywieszono wykaz  nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży oznaczonej nr 2027 o 
pow. 0,0527 ha położonej w Łapach przy ulicy Puchalskiego

• Przygotowano projekty 5 uchwał o sprzedaży lokali na rzecz najemców do 
      przedstawienia radnym na najbliższą sesję.
• Przygotowano  6 projektów  uchwał w sprawie sprzedaży  zabudowanych nieruchomości 

w drodze bezprzetargowej na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej „Kolejarz” w Łapach z 
zastosowaniem 94% bonifikaty położonych w Łapach przy ulicach: 
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- Gen. Wł.  Sikorskiego 70
- Gen. Wł.  Sikorskiego 78
- Spółdzielcza 7
- M. Kopernika 6
- Polna 21B
- 11 Listopada 1

Handel – Przedsiębiorczość
W okresie od 01.01.2007 do 25.10.2007 roku.
• Zarejestrowano 155 nowych podmiotów gospodarczych, wśród działalności nowo 

zarejestrowanej najliczniejszą branżę stanowią usługi w dziale budownictwo.
• Wykreślono z ewidencji działalności gospodarczej w związku z likwidacją działalności 69 

przedsiębiorców.
• Dokonano zmian wpisu do ewidencji działalności gospodarczej  165 przedsiębiorcom, 

najczęściej zmiany wpisu dotyczyły rozszerzenia działalności  w dziale budownictwo, 
transport,  pośrednictwo finansowe i ubezpieczenia.

• Wydano 109 zaświadczeń o prowadzeniu działalności gospodarczej na wniosek o 
udostępnienie danych osobowych.

• Potwierdzono aktualność wpisu do ewidencji działalności gospodarczej 99 
przedsiębiorcom.

• Potwierdzono za zgodność z oryginałem 110 zaświadczeń o wpisie do ewidencji.
• Wydano 4 zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych powyżej 18% alkoholu,

4 zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych od 4,5% do 18% alkoholu, 15 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych do 4,5% alkoholu /piwa/,otrzymały je 
punkty sprzedaży w ramach przedłużenia zezwoleń na sprzedaż alkoholu, oraz nowe 
punkty sprzedaży: w Łupiance Starej, Daniłowie Dużym, Łapach - ul. 3Maja 47, bar w 
Łapach ul. Cmentarna 1.

• Wydano 12 zezwoleń jednorazowych na sprzedaż piwa na imprezach odbywających się na 
wolnym powietrzu.

• Stwierdzono wygaśnięcie 28 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych  w związku z 
likwidacją działalności gospodarczej lub utratą terminu ważności zezwoleń.

•  Zaewidencjonowano wpłaty – 3 ratę za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych w 2007 roku z 70 punktów sprzedaży napojów alkoholowych, środki
w całości wykorzystywane są na profilaktykę i rozwiązywanie problemów alkoholowych.

• Wydano 70 zaświadczeń potwierdzających wniesienie stosownych opłat za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przedsiębiorcom zaopatrującym punkty 
sprzedaży w alkohol.

• W ramach     Lokalnego  Okienka  Przedsiębiorczości współpracującego z Podlaską 
Fundacją Rozwoju Regionalnego udzielane są podstawowe informacje na temat podjęcia 
własnej działalności gospodarczej w kraju i zagranicą, dostępnych środków finansowych 
na rozpoczęcie działalności gospodarczej, dotacji dla małych i średnich firm z funduszy 
unijnych w latach 2007-2013.

• Przedsiębiorcy rejestrujący własną działalność gospodarczą zaopatrywani są w druki oraz 
otrzymują pomoc w zakresie prawidłowego ich wypełnienia, które są wymagane przy 
rejestracji firmy w Urzędzie Gminy, Krajowym Rejestrze Sądowym, Urzędzie 
Statystycznym, Urzędzie Skarbowym i ZUS.

• Przystąpiono do aktualizacji ewidencji działalności gospodarczej w zakresie zgodności 
wpisów z wymogami ustawy - Prawo działalności gospodarczej, dokonano aktualizacji 
150 wpisów do ewidencji.

• Przeniesiono akta sprawy 36 przedsiębiorców do właściwych miejscowo organów
      rejestrowych ze względu na nowe  miejsce zamieszkania.
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• W trakcie opracowania jest  Katalog Firm i Instytucji, który został zamieszczony na 
stronie internetowej  Urzędu Miejskiego, 50 przedsiębiorców już zamieściło oferty swoich 
firm.

•  Miejska Komisja ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wspólnie z 
funkcjonariuszami Komisariatu Policji w Łapach w październiku br. dokonała kontroli 
przestrzegania zasad i warunków korzystania z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych w 8 punktach sprzedaży. Podczas kontroli stwierdzono  naruszenie zasad i 
warunków sprzedaży napojów alkoholowych określonych w zezwoleniu w trzech 
placówkach handlowych. Nieprawidłowości dotyczyły spożywania napojów 
alkoholowych w obrębie sklepu. Właściciele placówek handlowych otrzymali stosowne 
ostrzeżenia. W przypadku ponownego stwierdzenia nieprzestrzegania obowiązujących w 
tym zakresie przepisów, niezwłocznie podjęte zostaną działania zmierzające do 
zastosowania sankcji w postaci cofnięcia zezwolenia.
Konsumenci spożywający piwo zostali ukarani przez policję.

• Wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie wydania zezwoleń na sprzedaż 
napojów alkoholowych w 8 placówkach handlowych  PSS  „SPOŁEM”  w związku z 
utratą terminu ważności zezwoleń.

• Wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie wydania zezwoleń na działanie 
wielkopowierzchniowych obiektów handlowych dla trzech przedsiębiorców.

Inne informacje Urzędu Miejskiego 
Sprawy organizacyjne
• Rozwiązano umowy o pracę z  15 osobami  zatrudnionymi na stanowiskach robotnika 

gospodarczego z powodu wygaśnięcia umowy na zorganizowane roboty publiczne.
• Wymieniono dwie osoby zatrudnione przy pracach społecznie użytecznych.
• Zatrudniono dwie osoby wyłonione w drodze konkursu na stanowiska: 

- stanowisko ds. administrowania drogami będącymi w zarządzie Gminy Łapy-
zatrudniona została Pani Katarzyna Trzaska
- stanowisko ds. promocji i rolnictwa-zatrudniona została Pani Barbara Dworakowska

• Przeprowadzono postępowanie konkursowe związane z wyłonieniem kandydata, który 
zostanie wskazany na stanowisko Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w 
Łapach.

• Zawarto z Powiatowym Urzędem Pracy Filia w Łapach umowę o odbywanie stażu przez 
bezrobotną młodzież dla trzech osób.

• Przygotowano informację do budżetu na rok 2008.
• Sporządzono sprawozdania Z-03 i Z-05 za III kwartał.
• Koordynowano  prace  związane  z  przeprowadzeniem  wyborów  do  Sejmu  i  Senatu 

Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na 21 października 2007r.
• Zawarto umowę na montaż balustrady na zewnętrznych schodach do Urzędu.
• Kontynuowano  prace remontowe pokoju nr 8.
• Zakupiono 2 zestawy komputerowe wraz z oprogramowanie do USC z dotacji celowej.
• Burmistrz wręczył nagrody dyrektorom szkół i nauczycielom z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej, przesłał również do szkół życzenia wszystkim nauczycielom szkół gminnych,
• Burmistrz przyznał nagrodę w kwocie 1 000 zł p. Dariuszowi Strychalskiemu za godne 

reprezentowanie Gminy Łapy podczas zawodów sportowych. P. Dariusz Strychalski jest 
osobą niepełnosprawną, uczestnikiem wielu maratonów i biegów ulicznych. Nagroda 
burmistrza pomogła w sfinansowaniu wyjazdu na maraton Wiedeń-Bratysława-Budapeszt 
(19-23 października). W czasie tej 5-dniowej imprezy uczestnicy przebiegli 320 km,

• (2007-10-11) odbyła się II sesja Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łapach. Radni MRM 
podjęli dwie uchwały: w sprawie wniosku do Rady Miejskiej o przystąpienie Gminy Łapy 
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do Ogólnopolskiej Federacji Młodzieżowych Samorządów Lokalnych oraz uchwałę w 
sprawie powołania zespołu ds. współpracy z Radą Miejską w Łapach,

• Mieszkańcy Gąsówki-Osse oraz ul. Sokołowskiej w Łapach zwrócili się z prośbą o pomoc 
w rozmowie z Telekomunikacją Polską S.A. Mają utrudniony dostęp do Internetu, obecnie 
nie ma technicznych możliwości podłączenia się do Neostrady. Burmistrz zwrócił się z 
prośbą do Telekomunikacji Polskiej S.A. o umożliwienie podłączenia do sieci 
internetowej mieszkańców Gąsówki-Osse i ul. Sokołowskiej w Łapach (Osse).

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej (MOPS)
• W październiku 2007 roku ośrodek przyznał decyzją i wypłacił następujące świadczenia 

pieniężne:
        - zasiłki stałe dla 39 osób na kwotę 13303,48 zł,
        - zasiłki okresowe dla 308 rodzin na kwotę 61545,37 zł,
        - zasiłki celowe dla 85 rodzin na kwotę 14706 zł

 - zasiłki celowe w postaci świadczenia pieniężnego na zakup żywności z programu 
„Pomoc - pomoc w naturze ( paczki żywnościowe ) dla 60 osób na kwotę 1816,20 zł
-dożywianie dzieci w szkołach – przyznano 493 obiady dla dzieci w szkołach i 
przedszkolach

• Ponadto do zadań ośrodka należy organizowanie i świadczenie usług opiekuńczych, w 
tym specjalistycznych w miejscu zamieszkania. Z tej formy pomocy korzysta 39 rodzin. 
Usługi świadczy 12 opiekunek do których zadań należy pomoc w zaspokojeniu 
codziennych potrzeb życiowych, opiekę higieniczną, zleconą przez lekarza pielęgnację 
oraz w miarę możliwości, zapewnienie kontaktów z otoczeniem. Ośrodek również 
świadczy specjalistyczne usługi opiekuńcze dla osób z zaburzeniami psychicznymi. Z tej 
formy pomocy korzysta 14 osób, a usługi świadczy 6 opiekunek ze specjalistycznym 
przygotowaniem.

• Osobom wymagającym całodobowej opieki z powodu wieku, choroby lub 
niepełnosprawności, niemogącym samodzielnie funkcjonować w codziennym życiu 
ośrodek wydał decyzje na umieszczenie w domach pomocy społecznej. Z tej formy 
pomocy w październiku br. skorzystało 12 osób, które są umieszczone w Domu Pomocy 
Społecznej w Uhowie, oraz 3 osoby, które są umieszczone w Jałówce. Ogólny koszt za 
pobyt w DPS w październiku wyniósł 15467,91 zł.

• Osoby i rodziny korzystające z pomocy ośrodka mają zapewnione świadczenie w postaci 
pracy socjalnej. Praca socjalna polega na poprawie funkcjonowania rodziny w środowisku 
społecznym. Prowadzona jest przez pracowników socjalnych z osobami i rodzinami w 
celu rozwinięcia i wzmocnienia ich aktywności i samodzielności życiowej. Z tej formy 
pomocy skorzystały w październiku 32 rodziny.

• W październiku do ośrodka wpłynęło 170 nowych wniosków o przyznanie pomocy. Do 
dnia 20 października rozpatrzono 160 wniosków i przyznano pomoc po przeprowadzeniu 
wywiadów środowiskowych przez pracowników socjalnych. Pozostała część wniosków 
jest w trakcie rozpatrywania i przyznawania pomocy.

• Dział Świadczeń Rodzinnych wydał 347 decyzji przyznających świadczenia rodzinne.
• Dodatki mieszkaniowe – 73 decyzje przyznające dodatek mieszkaniowy, 2 decyzje 

odmowne.
• Oprócz świadczeń wynikających z ustawy o pomocy społecznej pracownicy ośrodka 

realizują inne zadania :

       - wystąpiono z wnioskiem o udostępnienie danych osobowych do różnych instytucji–3,
       - odpowiedzi na wnioski o udostępnienie danych osobowych – 5,
       - odpowiedzi na pisma z Sądu – 4,
       -  odpowiedzi na pisma z Policji – 3.
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Ośrodek Kultury Fizycznej (OKF)
• Przygotowanie i przeprowadzenie „Parafiady”  z udziałem 16 parafii w dwóch 

kategoriach chłopców (szkoły podstawowe i gimnazja) oraz jednej dziewcząt. Zawody 
były rozegrane w następujących konkurencjach: piłka nożna, biegi, rzut do kosza, 
przeciąganie liny.

• Przygotowanie boiska oraz sędziowanie 3 meczy piłkarskich o Mistrzostwo Powiatu 
Szkół Gimnazjalnych (dalsza faza eliminacji).

• Przygotowanie i przeprowadzenie zawodów sportowych pod nazwą „Sześciobój 
Kulowy”.

• Rozliczanie finansowe oraz pomoc organizacyjna wszystkim sekcjom działającym przy 
OKF  (UKS ,,Narew” judo, ,,Pogoń” Łapy, ,,Pogoń II” Łapy , sekcje młodzieżowe,  KS 
Uhowo).

• Przygotowywanie boisk rozgrywek ligowych wg terminarza (wysypywanie linii, 
zawieszanie siatek, dyżury na meczach oraz sprzątanie po rozgrywkach).

• Przygotowanie dwóch boisk oraz sędziowanie 6 meczy piłkarskich o Mistrzostwo 
Powiatu Szkół Podstawowych (Łapy reprezentowała SP Nr 1).

• Przygotowanie boiska do dalszych eliminacji Mistrzostw Powiatu Szkół Podstawowych
 oraz sędziowanie 4 meczy (ponowny awans SP Nr 1 Łapy).

• Przygotowanie do IV Międzynarodowego Turnieju Judo w Łapach.

Oświata i wychowanie
Dotyczy okresu od 22.09.2007 r. do 19.10.2007 r.     
Finanse, księgowość i  płace:
• Uaktualniono plany finansowe dla 14 jednostek (szkoły podstawowe, gimnazja, 

przedszkola, BOSS.
• Sporządzono sprawozdania budżetowe:

- kwartalne – Rb-28S – 14 plus 1 łączne.
• Wydano i rozliczono 11  kwitariuszy K-3.
• Wydano 37 dyspozycji wypłat gotówki.
• Sporządzono 14 comiesięcznych deklaracji DRA z załącznikami dla ZUS.
• Sporządzono 14 deklaracji podatkowych na zaliczkę miesięczną na podatek dochodowy 

od osób fizycznych.
• Sporządzono 425 RMUA (informacje o składakach ZUS dla pracownika).
• Wydano 16 zaświadczeń o zatrudnieniu i wynagrodzeniu na prośbę pracownika.
• Zadekretowano i zaewidencjonowano w urządzeniach księgowych ponad 3 000 pozycji.
• Zaksięgowano i zaewidencjonowano 4 pożyczki z zakładowego funduszu świadczeń 

socjalnych.
• Zaksięgowano i zaewidencjonowano 4 pożyczki z zakładowego funduszu świadczeń 

socjalnych.
• Zaewidencjonowano i wypłacono 30 pożyczek z Kasy Zapomogowo-Pożyczkowej.
• W październiku dokonano analizy planów finansowych wydatków obsługiwanych przez 

Biuro jednostek i wystąpiono do Burmistrza z prośbą o przeniesienia wydatków między 
paragrafami.

• Sporządzono listy płac i wypłacono wynagrodzenia w trzech transzach:
- wynagrodzenia płatne z góry dla nauczycieli – dla 303 osób,
- wynagrodzenie płatne z dołu dla pracowników administracji i obsługi oraz dla 
nauczycieli za godziny ponadwymiarowe – dla 342 osób,

      - nagrody pieniężne z okazji Dnia Edukacji Narodowej – dla 190 osób. 
• Sporządzono i wykonano 1 228 przelewów bankowych.
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• Na  bieżąco  są  prowadzone  prace  związane  z  obsługą  programu  „AKTYWNA 
SZKOŁA”.

• Sporządzono  i  przekazano  do  Urzędu  Miejskiego  propozycje  planów  finansowych 
wydatków budżetowych na 2008 r.  dla  14 jednostek i propozycje planów finansowych 
rachunku dochodów własnych dla 7 jednostek.

• Sporządzono 18 sprawozdań kwartalnych o zatrudnieniu i wynagrodzeniu Z-03 do GUS.
Pozostała działalność:
• Ostatecznie przyjęto i rozpatrzono 665 wniosków o stypendium szkolne na rok szkolny 

2007/2008  i 4 wnioski o zasiłki szkolne – od 22 października 2007 r. zamierza się 
rozpocząć wydawanie decyzji w tej sprawie.

• Wydano 8 decyzji o kształceniu specjalnym i 1 o wczesnym wspomaganiu rozwoju 
dziecka.

• Sporządzono 4 umowy najmu pomieszczeń szkolnych – na kiermasz, pokaz, naukę tańca, 
zajęcia muzyczne.

• Sporządzono 6 umów dotyczących zwrotu kosztów przejazdu uczniów 
niepełnosprawnych wraz z opiekunami do szkoły.

• Sporządzono decyzję przyznającą pracodawcy zwrot kosztów kształcenia młodocianego 
pracownika.

• Wysłano do Kuratorium Oświaty w Białymstoku informację o realizacji od 1.09.2007 r. 
nauczania języka angielskiego w klasach I i II szkół podstawowych.

• Wysłano do kuratorium zbiorcze sprawozdanie systemu informacji oświatowej (SIO).
• Z okazji Dnia Edukacji Narodowej zostały przyznane Nagrody Burmistrza dla 12 

dyrektorów jednostek oświatowych i 9 nauczycieli (przy przyznawaniu nagród brała 
udział specjalnie powołana komisja).

• Gimnazjum nr 1 w Łapach otrzymało dofinansowanie z Polskiej Fundacji Pomocy 
Dzieciom „Maciuś” na dożywianie 28 uczniów w kwocie 1 700 zł (będzie to 40 dni 
obiadowych dla 1 ucznia).

• Przesłano dla starosty wykaz szkół, w których będą mogły być zorganizowane punkty 
konsultacyjne udzielające pomocy psychologiczno-pedagogicznej dla uczniów (mają być 
one organizowane przez poradnie psychologiczno-pedagogiczne w ramach rządowego 
programu „Zero tolerancji”).

• Wysłano do Komendanta Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Białymstoku pismo z 
prośbą o wyrażenia opinii w sprawie demontażu hydrantu na placu szkolnym 
(kościelnym) Szkoły Podstawowej nr 4 w Łapach.

Promocja
Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej (PGKiM) Sp. z o.o.

Stowarzyszenie N.A.R.E.W.
Stowarzyszenie Gmin Górnej Narwi 
Straż pożarna

Zakład Energetyki Cieplnej (ZEC)
Zakład Wodociągów i Kanalizacji (ZWiK)
• Wykonano przyłącza kanalizacji sanitarnej i inne prace zlecone przez UM Łapy.
     - przyłącze kanalizacji sanitarnej Uhowo ul Kolejowa
     -  przyłącze kanalizacji sanitarnej Uhowo ul 1 Maja
     -  przyłącze kanalizacji sanitarnej Łapy ul. Piaskowa
     - przyłącze kanalizacji sanitarnej Łapy ul. Leśniowska
     - przyłącze kanalizacji sanitarnej Łapy Szołajdy
     - zalanie posadzki Szkoła Podstawowa Nr 2
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     - wykonanie przepustu przy ulicy Płonkowskiej
     - oczyszczenie przepustu w Uhowie ul. Kościelna
     - oczyszczenie przepustu w Łapach Szołajdach
     - oczyszczenie kratek deszczowych przy ulicy Głównej
• Trwa próbny rozruch komory stabilizacji tlenowej osadu według harmonogramu.
• Trwa procedura zakupu materiałów na ulicę Krańcową i zakup koparko-ładowarki 

kołowej.
• Na bieżąco usuwano awarie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej i przepompowniach 

ścieków.
• Zakupiono  samochód dla brygady wodociągowej.
• Prowadzono prace naprawcze i remontowe maszyn i urządzeń zakładu.
• Na bieżąco wywożone są osady na pola. 

Ponadto
• 2007-10-01. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z udziałem burmistrza Suraża, 

wójta Poświętnego oraz wójta Wyszek. Spotkanie dotyczyło tematu skanalizowania 
aglomeracji kilku gmin.

• 2007-10-02. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z przedstawicielami Jeronimo 
Martins. Burmistrz, w związku z intensywnym eksploatowaniem wjazdu przy sklepie 
Biedronka, zaproponował, aby firma JMD S.A. wykonała prace remontowe wedle 
przekazanej przez Urząd dokumentacji.

• 2007-10-02. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami w spr. kanalizowania 
domów przy ul. Żwirki i Wigury. 

• 2007-10-02. Odbyło się spotkanie przedstawicieli samorządu (w tym także burmistrza Łap 
i prezesa PGKiM) i ks. P. Faltynem, proboszczem Parafii Piotra  i Pawła, w sprawie 
użytkowania cmentarza parafialnego i gminnego oraz współpracy w tym obszarze, także 
po likwidacji PGKiM. 

• 2007-10-03. Burmistrz uczestniczył w rozpoczęciu kampanii w Cukrowni Łapy.
• 2007-10-03. Spotkanie z panią Małgorzatą Pawluczuk z Urzędu Ochrony Zabytków, na 

cmentarzu Łapy-Osse.
• 2007-10-03. Przed Domem Kultury w Łapach odbyło się spotkanie z Premierem RP.
• 2007-10-04. Odbyło się przesłuchanie kandydatów na stanowisko ds. promocji i 

rolnictwa.
• 2007-10-04. Burmistrz uczestniczył w Zespole Szkół Mechanicznych w Łapach w 

spotkaniu z władzami i przedstawicielami Powiatu Białostockiego (w ramach posiedzenia 
Komisji Oświaty Rady Powiatu) na temat przyszłego zagospodarowania obiektów 
powiatu pomiędzy ul. Nową i Główną. Burmistrz nawiązując do swych wcześniejszych 
pism i wystąpień wskazał na potrzebę przekazania tej nieruchomości gminie na cele 
publiczne (w tym MOPS i muzeum regionalne). Komisja jednogłośnie przyjęła 
pozytywną opinie w sprawie bezprzetargowej sprzedaży gminie tej nieruchomości.

• 2007-10-04. Spotkanie w Łapach – Szołajdy w sprawie WDK.
• 2007-10-05.  W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy 

BIATEL w sprawie monitoringu miasta.
• 2007-10-05. Odbyło się posiedzenie komisji powołanej przez burmistrza ds. nagród 

burmistrza z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 
• 2007-10-09. Burmistrz spotkał się z przedstawicielami Stow. „Klanza”, omawiając 

realizację programów realizowanych na terenie gminy Łapy. 
• 2007.10.10. Burmistrz uczestniczył w spotkaniu samorządowców w Podlaskim Urzędzie 

Wojewódzkim nt. bezpieczeństwa (w tym programu „Razem bezpieczniej”) z 
przedstawicielami Policji i resortu MSWiA oraz Wojewodą.
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• 2007.10.11. Burmistrz spotkał się w Kurowie z Prezesem Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz samorządowcami gmin, które przystępują do 
realizacji programów realizowanych przez NFOŚiGW. 

• 2007-10-14. Burmistrz uczestniczył w imprezie „Źródła Folku” w Kinie DK. 
• 2007-10-15. Burmistrz wraz z Zastępcą uczestniczyli w spotkaniu w ZNTK – m.in. na 

temat możliwości odpłatnego przejęcia kina. 
• 2007-10-16. Odbyło się odprawa pracowników. Burmistrz m.in. przedstawił nowych 

pracowników wyłonionych w drodze konkursu, poinformował o warunkach 
dofinansowania kształcenia, przedstawił ocenę pracy oraz wyniki sprawdzaniu z 
umiejętności posługiwania się komputerem, Internetem itd. 

• 2007-10-16. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z przedstawicielami 
kierownictwa firmy Jeromino Martins Biedronka, w sprawie przeprowadzenia przez firmę 
remontu parkingu.

• 2007-10-16. Burmistrz wręczył dyrektorom szkół nagrody z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej. 

• 2007-10-18. Odbyła się kolejna narada techniczna w spr. budowy pływalni miejskiej.
• 2007-10-19. Odbyła się narada w spr. planów zagospodarowania przestrzennego. 

Ustalono ostateczny projekt zmian. 
• 2007-10-22. W Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie z Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii. Spotkanie dotyczyło azylu dla zwierząt.
• 2007-10-23. Burmistrz spotkał się z prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej „Kolejarz” w 

sprawie ustalenia własności Gminy na części budynku, gdzie mieści się Biblioteka i Dom 
Kultury. W spotkaniu uczestniczyło także kilkanaście osób mieszkających w blokach 
Spółdzielni, zainteresowanych szybkim uwłaszczeniem lokali mieszkalnych. Burmistrz 
poinformował o stanie badań w Archiwum Państwowym, jakie prowadzi pani J. Bajda, 
Dyrektor Biblioteki, a także innych uzyskanych dokumentach na ten temat. Burmistrz 
wyjaśnił też, na jakim etapie jest sprzedaż gruntów znajdujących się w wieczystym 
użytkowaniu Spółdzielni. Po raz kolejny zaapelował do władz Spółdzielni o dobrą wolę w 
załatwieniu tej sprawy, bo jak na razie tej dobrej woli nie widać, co jakiś czas słyszy, że 
Spółdzielnia nie ma obowiązku niczego badać. Uznał, że oburzająca jest taka postawa, 
zaprezentowana przez przedstawicieli Spółdzielni: udowodnijcie (po 20 latach), ile 
pieniędzy poszło z gminy na tę budowę, a resztę dopłaćcie. Burmistrz Łap stwierdził, że 
jeśli ze strony Spółdzielni nadal nie będzie dobrej woli, to nie będzie spieszył się ze 
sprzedażą gruntów. Nie jest to zresztą konieczne do uwłaszczenia lokali, choć, w sposób 
oczywisty, lepiej dla mieszkańców mieć własność, a nie wieczyste użytkowanie. Aby 
potwierdzić dobrą wolę Gminy zaproponował, że w wypadku gdy Spółdzielnia 
pozytywnie odniesie się do postulatów Gminy, wówczas Rada Miejska może rozważyć 
sprzedaż gruntów za 1% wartości. Taki projekt zostanie skierowany. Ale najpierw trzeba 
załatwić sprawy sporne. 

• 2007-10-23. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Wspólnoty Binduga.
• 2007-10-25. Burmistrz przeprowadził kolejne rozmowy na temat modernizowanej linii 

kolejowej E75 (z projektantami oraz kierownictwem projektu) – chodzi o kilka punktów 
spornych na odcinku przebiegającym przez Gminę Łapy. 

• 2007-10-25. Przeprowadzono postępowanie konkursowe związane z wyłonieniem 
kandydata, który zostanie wskazany na stanowisko Zastępcy Kierownika Urzędu Stanu 
Cywilnego w Łapach.

• 2007-10-25. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Artmed, wykonującej dźwig 
windowy przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Łapach. Omówiono problemy techniczne, 
wynikające z projektu. 

• 2007-10-25. Burmistrz uczestniczył w podsumowaniu projektu „Sanktuaria Maryjne w 
Polsce”. 
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• Burmistrz kilkakrotnie uczestniczył w zawarciu kolejnych aktów notarialnych sprzedaży 
lokatorom przez gminę mieszkań komunalnych (z 95% bonifikatą).  

Pomimo wyznaczonych dni i godzin, interesanci przyjmowani są przez burmistrza 
każdego dnia, jeśli tylko czas i okoliczności na to pozwalają.

Uwaga końcowa
Obszerność sprawozdania służy informowaniu o pracy burmistrza, kierowanego przez 

niego Urzędu, jednostek organizacyjnych i całego łapskiego samorządu, ale także by można 
było pomóc i podpowiedzieć, wskazać na błędy, wskazywać na lepsze rozwiązania, uprzedzać 
przed popełnieniem błędów. Taki bowiem jest pełny cel zasady jawności i przejrzystości 
gminy, jaki sobie stawiamy: pełna przejrzystość, aby każdy mieszkaniec mógł w pełni poznać 
działalność swego samorządu i bez przeszkód w tę działalność się włączyć. 

Sprawozdanie nie rości sobie ambicji do wyczerpującego sprawozdania z pracy 
burmistrza i wszystkich struktur gminnych. Jest jedynie materiałem informacyjnym. Zależy 
mi jednak, aby obejmowało szeroki zakres działalności samorządu i zawierało jak najwięcej 
informacji na temat działalności Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy. 

Pytania i wnioski należy kierować bezpośrednio do burmistrza lub do sekretariatu 
burmistrza. Dziękuję także za wskazanie błędów i propozycje tematów, jakie sprawozdanie 
mogłoby zawierać.

Roman Czepe 
burmistrz Łap

Łapy, 26 października 2007 r.
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